



Q&A #1

Date: March 29, 2022

Project: Electric Power Infrastructure Upgrade, Charlottetown

La version française se trouve à la page suivante

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Q1 : Will there be excavation work to remove wire from buried conduit from Pole 103261 to pad mount transformer?

A1 : There will be no excavation in this area. If wire cannot be pulled out, it will be abandoned.

All other terms and conditions remain the same



Q&R #1

Date: 29 mars 2022

Projet: Modernisation des services électriques, Charlottetown

The English version can be found on the previous page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Q1 : Est-ce que des travaux d'excavation sont à faire pour retirer les fils du conduit enfouit du poteau 103261 au transformateur sur socle?

R1 : Non, aucune excavation n'est à prévoir dans cet aire. Si les fils ne peuvent pas être retirés, ils seront abandonnés.

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.